

**Ֆիզիկական անձի Գործարար հիմնական պայմաններին միանալու Դիմում/
 Application to join the General Terms of Business for individuals /
 Заявление о присоединении к Регламенту оказания услуг от физического лица**
 № _____

Անուն ազգանուն Name Surname Имя и фамилия	
Ծննդյան ամսաթիվ Date of Birth Дата рождения	
Անձնագիր/ID քարտ Passport/ ID card Паспорт/ID карта	
Տրամադրող մարմին Authorized body Орган выдачи документа	
Տրման ամսաթիվ Date of issue Дата выдачи	

Սույն դիմումով հայտնում եմ իմ ցանկությունը միանալու «Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա» ՍՊԸ-ի (այսուհետ՝ «Ընկերություն») Գործարար հիմնական պայմաններին (այսուհետ՝ «Պայմաններ»), որը տեղադրված է Ընկերության վեբ-այքում (www.ffin.am), որով նկարագրված է Ընկերության կողմից արժեթղթերով ներդրումային ծառայությունների տրամադրման ընդհանուր պայմանները: Հաստատում եմ նաև իմ անվերապահ համաձայնությունը՝ Պայմանների և դրան կից հավելվածների բոլոր դրույթների վերաբերյալ:

With this application, I express my desire to join Freedom Finance Armenia LLC (hereinafter referred to as the Company) General Terms of Business (hereinafter referred to as the Terms) posted on the Company's website (www.ffin.am), which describes the Company's general conditions of providing investment services with securities. I also confirm my unconditional agreement to all provisions of the Terms and the attached annexes.

Настоящим заявлением я выражаю свое желание присоединиться к Регламенту оказания услуг (далее «Условия») ООО «Фридом Финанс Армения» (далее именуемое «Компания»), размещенным на веб-сайте Компании (www.ffin.am), в которых описывается деятельность Компании и общие условия предоставления инвестиционных услуг с ценными бумагами. Я

также подтверждаю свое безоговорочное согласие со всеми положениями Условий и прилагаемыми приложениями.

Մույն դիմումով նաև իմ անվերապահ համաձայնությունն եմ հայտնում Ընկերության Պատվերների կատարման քաղաքականությանը, որը նույնպես տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում (www.ffin.am):

With this application, I also express my unconditional agreement to the Company's Order Execution Policy, which is also posted on the Company's website (www.ffin.am).

Настоящим заявлением я также выражаю свое безоговорочное согласие с Политикой оказания услуг Компании, которая также размещена на сайте Компании (www.ffin.am).

Հաստատում եմ, որ տեղեկացված եմ ֆինանսական գործիքներում ներդրումների հետ կապված ռիսկերի մասին և անվերապահ ընդունում եմ, որ Ընկերությունը պատասխանատվություն չի կրում այդ գործառնությունների և դրանց հետևանքների համար, բացառությամբ այն դեպքերի, երբ Ընկերությունը խախտել է այդպիսի գործառնությունների կատարման համար Պայմաններով կամ ՀՀ օրենսդրությամբ սահմանված պահանջները:

I am aware of risks associated with transactions with financial instruments and I unconditionally accept that the Company is not responsible for these operations and their consequences, except for the cases when the Company has violated the requirements set by the Terms or RA legislation for performing such operations.

Я подтверждаю, что проинформирован о рисках совершения операций с финансовыми компаниями и безоговорочно принимаю, что Компания не несет ответственности за эти операции и их последствия, за исключением случаев, когда Компания нарушила требования, установленные Условиями или законодательством РА.

Ես հաստատում եմ, որ ծանոթացել եմ Ռիկնոցի մասին ծանուցմանը, որը տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում (www.ffin.am):

I confirm that I am acquainted with the Rick Notice, which is posted on the Company's website (www.ffin.am):

Я подтверждаю, что ознакомился с уведомлением о рисках, размещенным на веб-сайте Компании (www.ffin.am).

Ես հաստատում եմ, որ կարդացել և հասկացել եմ Շահերի բախման քաղաքականությունը, որը տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում (www.ffin.am), համաձայն եմ դրա բոլոր դրույթների հետ:

I confirm that I have read and understood the Prevention of Conflict of Interest Policy posted on the Company's website (www.ffin.am), I agree with all its provisions.

Я подтверждаю, что прочитал и понял Политику конфликта интересов, размещенную на сайте Компании (www.ffin.am), согласен со всеми ее положениями.

Ես հաստատում եմ, որ ծանոթացել եմ Գաղտնիության քաղաքականության մասին ծանուցմանը, [հղում](#) և **տալիս եմ իմ համաձայնությունը մշակել իմ անձնական տվյալները:**

I confirm that I am acquainted with the Privacy policy Notice, [link](#) and **give my consent to processing of my personal data.**

Я подтверждаю, что ознакомился с уведомлением о Политике конфиденциальности, [ссылка](#) и **даю свое согласие на обработку моих персональных данных.**

Անուն, Ազգանուն/ Name, Surname/Фамилия, Имя

Սույն Փաստաթուղթը ստորագրվում է էլեկտրոնային ձևով՝ համարին ուղարկված Բրոքերի կայքում մուտքագրելով SMS կոդը

This Document is signed in electronic form by entering the SMS code on the Broker's website sent to the number

Настоящий Документ подписан в электронной форме путем ввода SMS-кода на сайте Брокера, отправленного на номер

Ամսաթիվ/ Date/ Дата:

**«Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա» ՍՊԸ Տնօրեն/Director of Freedom Finance Armenia
LLC/Директор ООО «Фридом Финанс Армения»**

Հովակ Հովակիմյան/ Ovak Ovakimian/Овак Овакимян